
Jõhvi Spordikooli hoolekogu koosoleku protokoll 

20.04.2023 

Koosoleku algus 18:30 

Koosoleku lõpp 19:40 

Võtsid osa: Kristjan Palm (Jõhvi Spordikooli direktori kohusetäitja), Avo Sambla, Jevgeni 
Fedorenko, Käthlyn Lizdenis, Timo Muttanen, Triinu Valdmaa, Viktor Predbannikov 
Puudusid: Maria Laanemäe 

 

Kristjan Palm tegi ettepanekuks määrata protokollijaks Avo Sambla. 

Otsus: Kiita ettepanek heaks (Kõik poolt). 

 

Päevakord: 

1. Hoolekogu esimehe valimine. 

2. Jõhvi spordikooli arengukavaga tutvumine ( ettepanekud ). 

3. Jõhvi spordikooli 2023.a eelarvega tutvumine. 

4. Muud küsimused. 

 

1. Hoolekogu esimehe valimine 

Avo Sambla tegi ettepaneku määrata Jõhvi Spordikooli hoolekogu esimeheks Käthlyn Lizdenis 

ja aseesimeheks Timo Muttanen . 

Otsus: Kiita ettepanek heaks (Kõik poolt). 

 

2. Jõhvi spordikooli arengukavaga tutvumine ( ettepanekud ) 

Toimus sisuline arutelu.  

Otsus: Teha dokumendis jooksvaid täiendusi ning 25.04.2023 kinnitada valmis arengukava 

veebiteel. 

 

3. Jõhvi spordikooli 2023.a eelarvega tutvumine. 

3.1 Kristjan Palm tutvustas 2023.a. eelarvet ning juhtis tähelepanu, et aasta lõpul võib 

tekkida olukord, kus võistlustel osalemist tuleb piirata eelarve vahendite puuduse tõttu. 

3.2 Kristjan Palm tegi ettepaneku tõsta õppeaastal 2024-2025 õppetasu 11 eurolt 13 eurole. 

Hoolekogu jõudis seisukohale, et õppetasu tõstmist tuleks algatada juba 2023-2024 

õppeaastast. 



Otsus:  3.1 Hoolekogu pani spordikooli direktori kohusetäitjale ülesandeks koostada põhjalik 

analüüs eelarve seisust ja vajadustest, et võimalusel Jõhvi valla eelarvest lisa küsida 

3.2 Algatada Jõhvi Spordikooli õppetasu tõstmine 11 eurolt 13 eurole õppeaastast 

2023-2024 

 

 

Protokollija        Koosoleku juhataja 

Avo Sambla             Kristjan Palm 


